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Abstract (en)

Pump for delivering or spraying a fluid product, comprising a pump body (201) delimiting a pump chamber (206) in which a piston (203) slides,
the said pump comprising a hollow push rod (207, 208) provided with an outlet passage (241), the said push rod being connected to the piston

in order to actuate the said piston and to permit the output of the product, the said pump furthermore comprising a suction chamber (219) which
communicates with the hollow push rod and which reduces in volume when the push rod is pressed and increases in volume when the push rod is
no longer being pressed, characterised in that the said suction chamber (219) is delimited by the piston (203) and the push rod (207, 208) and the
volume of the said chamber varies by relative sliding of the push rod and the piston. <IMAGE>

Abstract (fr)

Pompe de distribution ou de pulvérisation d'un produit fluide comportant un corps de pompe (201) délimitant une chambe de pompe (206 )

dans laquelle coulisse un piston (203) ladite pompe comportant une tige-poussoir creuse (207, 208) dotée d'un passage de sortie (241), ladite
tige-poussoir étant reliée au piston pour actionner ledit piston et permettre la sortie du produit , ladite pompe comportant en outre une chambre
d'aspiration (219) qui communique avec la tige-poussoir creuse et qui diminue de volume lorsqu'on appuie sur la tige-poussoir et augmente de
volume lorsqu'on cesse d'appuyer sur la tige-poussoir, caractérisée en ce que ladite chambre d'aspiration (219) est délimitée par le piston (203) et la
tige-pousoir (207, 208), et le volume de ladite chambre varie par coulissement relatif de la tige-poussoir et du piston. <IMAGE>
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